
 
 
 
 
 
Številka:  031-0004/2023-1 
Datum:  13.10.2023 
 
 

ZAPISNIK 2. SEJE VAŠKEGA ODBORA 

Videm, Dol, 

ki je potekala 3.oktobra med 18.00 in 19.15 uro. 

 

Prisotni člani VO: Maruša Klemenčič, Branko Tekavc, Ana Čabrilo in Irena Auersperger 

In vabljeni: Mojca Repanšek 

 

DNEVNI RED: 

1. Pregled preteklega dela komisije in naloge vaškega odbora 
2. Izvolitev predsednika in ostalih članov 
3. Mnenja in aktualni predlogi 

 

Ad 1 

Svetnica Mojca Repanšek je bila povabljena na sejo, da prestavi naloge in način delovanja VO, ter 
nam nudi informacije o stanju projektov, ki tečejo v občini. Tu smo se dotaknili  nekaterih planiranih 
gradbenih posegov, ki so v proračunu. Pojasni se, da ti projekti sedaj zaradi pridobivanja 
vodovarstvenih dovoljenj čakajo na ureditev protipoplavnih ukrepov. 

Poleg tega nas opozori, da se seznanimo oz sledimo dokumentaciji o občinskem proračunu in s tem k 
novim predlogom. 

Ad 2  

Branko Tekavc kot edini z izkušnjami sodelovanja v VO izpelje izvolitev in sicer s sklepčnostjo članov 
VO: 

Predsednik : Ana Čabrilo 

Namestnik: Branko Tekavc 

Zapisnik: Irena Auersperger 

Namestnik zapisnikarja:  Maruša Klemenčič 

  

OBČINA DOL PRI LJUBLJANI 
VAŠKI ODBOR ZA OBMOČJE 
NASELIJ VIDEM IN DOL 
Dol pri Ljubljani 18, 1262 Dol pri Ljubljani 
  01/ 53 03 240 
  obcina@dol.si  
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Ad 3 

a) Izmenjamo aktualna mnenja o dogodkih: Ugotovimo, da je bila dobrodelna kuhinja izjemno 
dobro izpeljana. Jesenski sejem morda rabi nekaj svežih idej in drugačnih aktivnosti.  
Ugotovimo, da je s tem razlogom ustanovljen Programski svet, ki to področje pokriva in bo v 
prihodnosti še bolj dejaven. 

b) Imamo deljena mnenja o informiranju občanov o aktualnih dogodkih v občini. Predlog je, da 
se v Pletenicah nagovori občane o vseh kanalih obveščanja o dogodkih. Morda se dan pred 
dogodkom obvestila ponovijo. 
 

c) Pri nekaterih vaščanih je opaziti, da se ob nedeljah izvajajo košnje trave in druga dela, ki kalijo 
mir. Pozivamo občino, da ponovno obvesti občane o pravilniku, ki velja za občino Dol pri 
Ljubljani. 
 

d) Zanima nas ali je predvidena širitev jedilnice v OŠ Janka Modra, ki bi omogočala vsem 
otrokom prehranjevanje v jedilnici in ne v matičnih učilnicah za prvo triado. 
 

e) Precej pritožb prihaja glede prostora za igriščem z umetno travo za nogomet pri šoli Janka 
Modra. Gre za konstanten problem smeti. Predlagamo, da se poostri frekvenca obhoda 
varnostne službe. 
 

f) Infrastruktura: pregledamo pomanjkljivosti izvedbe pločnikov in ostalih poti na območju VO. 
Po pojasnitvi, da se nekatere pomanjkljivosti že rešujejo, ostaja še potreba po znižanju 
pločnika iz smeri Zdravstven doma proti Merkatorju. Pločnik znižan samo na eni strani.  
 
 

g) Javni WC: Pohvali se povečana razvitost in lepote rekreativnih površin v občini, hkrati pa 
opazi, da ob dlje trajajoči vadbi pride do problematike oz pomanjkanja javnih WC-jev. Odbor 
se zavzame in poišče možnosti in argumente za pomoč pri izvedbi: 
S pobudo javnih wc-jev se veliko ukvarja Društvo življenja oseb s kronično vnetno črevesno 
boleznijo, kjer se ljudje s tovrstnimi boleznimi srečujejo s problematiko.  Eden od pomembnih 
posebnih socialnih programov je program odpravljanja ovir pri dostopu do sanitarij v 
bivalnem in delovnem okolju omenjenih oseb, kjer želijo izboljšati kakovost življenja ljudi s to 
boleznijo. 
Obstaja aplikacija Najbližji wc, kjer je možen vpogled v vsa možne WC-je po Sloveniji, 
opredeljeno tudi po občini (Dol ni umeščen).  Razvidne različne prakse wc-jev. 
Imamo tudi precej lepe možnosti za izgradnjo ekoloških wc-jev https://lumco.si/ . 
Predlagane lokacije postavitve wc-ja: Korant, Pump-track, Igrišče Oš janka Modra. 
 

h) Kljub opozarjanju občine nekateri opažamo, da je kultura sprehajanja psov in pobiranja 
iztrebkov še vedno na slabi ravni. Odbor predlaga, da se razmišlja o pasjem parku vključno s 
igrali za pse, ki bi občanom ponudil možnost za prosto igro njihovih ljubljenčkov. 
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Člani se strinjajo, da so pri predlagani problematiki pripravljeni pomagati k uresničitvi ciljev. 

Na prioritetni seznam predlogov umesti f, g in h. 

Vsi člani VO se odrekajo sejnini. Sejnino namenjajo za pomoč pri akciji Za Karolino. 

 

Zapisala:         Predsednica VO: 

Irena Auersperger        Ana Čabrilo 

 

 


